
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

TÁJÉKOZTATÓ 

 
az Ózdi Teknőc Futó Club 2018. évi tevékenységéről 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ózd, 2019. június 27. 

 

 

 

 
Előterjesztő: Ózdi Teknőc Futó Club elnöke 

 



2 
 

Rövid történeti áttekintés a klub történetéről 

 

Egyesület neve: Ózdi Teknőc Futó Club 

Egyesület címe: 3600 Ózd Nagyvölgyi út 91. 

Alakulás, bejegyzés: 1994. 

Egyesület elnöke: Kormos József 

Telefonos elérhetősége: 06 30 2622215 

E-mail címe: kormosj49@gmail.com 

Ebben évben vagyunk 25. évesek! 

 

Egyesületünk 1994-ben tartotta meg az alakuló ülését, 15 alapító tag részvételével. Az 

alapítók között mindenféle korú, beosztású emberek voltak, de az orvostól kezdve a 

hivatali dolgozókig egyetlen közös célunk volt az, hogy a sport szeretetét, a sportos 

életmódot közösen minél tovább űzhessük szervezett keretek között és minél több 

emberrel megkedveltessük azt. Ez a tevékenység a kezdetekben az országos 

szerveződésű Olimpiai Ötpróba mozgalomban való részvételből alakult ki, amely a 80-

as években volt közkedvelt és sok ózdi amatőr sportolót és egykori atlétát 

megmozgatott. Később ennek mintájára városunkban is szerveződött hasonló 

programsorozat Kondi Napok néven, mellyel egyben a klub az egyéni sportágak 

tekintetében a városi szabadidő-sport szervezését is a kezébe vette.  

Tagságunk létszáma szépen gyarapodott, jelenleg 43 fő. 

 

A helyi szabadidősport szervezése mellett, fokozatosan a városi atlétikai élet 

továbbvivői is lettünk, mivel Ózdon mi maradtunk egyedül, akik atlétikával 

foglalkoztunk.  

2014-ben csatlakoztunk a Magyar Atlétikai Szövetséghez. Ennek köszönhetően 

versenyzőink az országos bajnokságokon való részvételi lehetőséggel is élhetnek. 

Sajnos ebben évben jeleztük a MASZ-nak, hogy nem kívánunk tovább tagok lenni! 

  

Az atlétika utánpótlás területén egyesületünk tovább folytatta az együttműködést a 

Bolyky Tamás Általános Iskolával, ahol az iskola tanulóit bevonva dolgozunk, de a 

város több tehetséges gyermekét is felkaroltuk már és juttattuk el atlétikai versenyekre. 

Az anyagi támogatás az Önkormányzattól és a fenntartótól, klubunkon keresztül jut el 

az iskolához. 

Mára már a 25 éves múlttal rendelkező klubunk a felnőtt és szenior országos szintű 

eredmények mellett utánpótlás korosztályos szinten is szép eredményeket ért el.  

mailto:kormosj49@gmail.com
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Az utánpótlás nevelés mellett törődtünk és törődünk a hagyományőrzéssel is, hiszen a 

volt olimpikon, marathonista Tóth Gyula emlékére az Ózdi Hegyi Félmaratonon a 21 

km-s táv férfi győztese minden évben Tóth Gyula emlékdíjat kap.  

 

Kiemelt rendezvényünk az Ózdi Hegyi Futóverseny nemcsak városunk legrégebbi, 

folyamatosan, minden évben megrendezett sporteseménye, hanem az ország egyik 

legrégebbi hegyi futóversenye is, amely a 2014-ben lévő 20 éves jubileumunk miatt 

ünnepélyesre sikeredett, részvételi csúccsal és emléktábla avatással.  

Korábban, több éven keresztül mi rendeztük meg az első hivatalos Félmaraton Hegyi 

Futóverseny Magyar Bajnokságot, mellyel a Magyar Atlétikai Szövetség bízta meg 

az egyesületet. Sajnos ezt a versenyt 2016-ban rendezhettük meg utoljára.  

 

Szervezeti felépítés és gazdálkodás  
 

Egyesületünk létszáma a kezdeti 15 fős alapító tagság után jelenleg 43 és 45 fő között 

változik évről-évre. 

Működésünket közhasznú szervezetként látjuk el, élén a 4 tagú elnökséggel.    

 

2015. óta gazdálkodásunknak 4 fő pillére van: az önkormányzati támogatások, egyéb 

támogatók által nyújtott pénzügyi és egyéb tárgybeli támogatások (vállalkozások, 

magánszemélyek), az adó 1% felajánlások és persze a becsülettel befizetett tagdíjak. (Itt 

említek meg egy változást, melyet a februári éves beszámoló közgyűlésünk 

megszavazott, ez évtől 5.000.- forintra emeltük a rendes és pártoló tagdíjunk összegét.) 

Az említett bevételeinket és támogatásokat a kiemelt országos versenyünkre (hegyi 

futóversenyre), illetve más sportrendezvényeinkre, valamint tagjaink éves 

versenyeztetésére, sportruházatra, versenyeink díjaira, a versenyszervezés költségeire 

fordítottuk és fordítjuk a továbbiakban is. Fontosnak tartjuk azt, hogy tagságunk 

időnként baráti összejöveteleken is találkozzon, ezért szervezünk vacsorákat, 

kirándulásokat, stb.  

A 2018. évben végzett munkáról 

Azt gondolom, hogy azokat a feladatokat, melyeket a 2018. évre bevállaltunk, 

teljesítettük. Tagjaink sok, minőségileg jól megszervezett és magas színvonalú 

versenyen vettek részt országszerte.  

A versenyek egy része a klub által támogatott verseny volt, sőt a tervezettnél több 

verseny került támogatásra, ami azt jelenti, hogy a klub befizette a nevezési díjat, 1-2 

esetben igyekeztünk az utazási költséget is kifizetni.  

Ezeken a versenyeken születtek szép eredmények. Azokon a versenyeken, melyeken 

nagyobb számban vettünk részt, ott is mindenki teljesítette a bevállalt távot. 
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A klub által finanszírozott versenyek és a résztvevők létszáma: 

Rotary Debrecen 20 fő, Ultrabalaton 1 fő egyéni és 11 fő két váltóban, Kékes Csúcs 8 

fő, Colorfutás 14 fő, Kassa Maraton 13 fő, Wizz Air 14 fő, Barokk futás 5 fő, Barátság 

Maraton 10 fő.  

Kisebb létszámmal vettek részt tagjaink, de támogatott volt a Dunakanyar Félmaraton 1 

fő, a Tiszató futás 1 fő, az edelényi és a Korinthosz futás 2-2 fővel. Hagyományosan 

részt veszünk a városi tekebajnokságon egy csapattal, ahol 2018. évben 3. helyen végzett 

a Teknőc csapat. 

A felsorolt, támogatott versenyeken kívül több versenyen vettek részt futóink saját 

költségen a Teknőc színeiben, ami szintén dicséretes.  

Itt említeném meg, hogy a két legeredményesebb futónk Ihász Vera és Molnár Csaba 

esetében a klubvezetőség úgy döntött, hogy 1-2 versenyt még plusz finanszíroz 

számukra, ezzel is elismerve eddigi teljesítményeiket. Ehhez természetesen a tagság 

hozzájárulását adta. 

Név szerint kiemelnék néhány eredményt is az elmúlt 2018. évből.  

 Tárkányi 3 állomásos verseny, mely 2017. decemberében kezdődött, és 2018. 

januárban és februárban folytatódott: Ihász Vera összetett 1. hely. (maratoni táv) 

 Rotary Futófesztivál: Ihász Vera 3. hely, korcsoportos 1. hely, Molnár Csaba 2. 

hely (félmaraton), Tóth Levente korcsoport 1. hely (félmaraton) 

 Ultrabalaton 2018.: ennek a teljesítése önmagában is elismerendő teljesítmény, 

Ihász Vera a 6. helyen végzett, és két váltó is teljesítette a követelményeket. Ők 

erre a versenyre külön finanszírozást kaptak az Önkormányzattól.  Az egyik váltó 

tagjai a Ronyecz házaspár, Szűcs Margó és Tóth Levente voltak, a másiké 

Benyhe Attiláné, Farkasné Máté Erika, Kovács Lajos, Tóth Alexandra, Szűcs 

Nikolett, Zavaczki Beáta és Kresnye Edit voltak. 

 Extrém Tarcal-Tokaj: Ihász Vera 3., korcsoportban 1. hely. 

 Bükki Hegyi Maraton: Molnár Csaba 4. hely félmaratonon. 

 Sri Chinmoy Maraton: korosztályos értékelésben Ihász Vera 2., Tóth Alexandra 

3., Nagy Róbert félmaratonon 2. 

 Colorfutás: Molnár Csaba 2., Ihász Vera 2., Vitális István 8. 

 Barátság Maraton Miskolc: Molnár Csaba 10.5 km: 3., Nagy Robert 13. 

 Korinthosz 160: Ihász Vera 3. 162 km-n, Ronyeczné Zsuzsa 4. 40 km-n. 

 Atomfutás, Paks, 26 km: Molnár Csaba 2. 

 Kassa Béke Maratonon Molnár Csaba legjobb magyarként 43. lett, 21 km-n. 

 Barokk Futóparádé: 7 km-n Tóth Alexandra 1., Zavaczki Bea 5., 14 km-n Nagy 

Robert 1., Benyhe Nikolett 4., (Robi és Bea szenior kategóriában értékelve.) 

 Ózdi Hegyi Félmaratonon: Török Richárd 11,4 km-n 1., Molnár Csaba 21 km-n: 1.  
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Sajnos a Hegyi Futó Versenyünk egyre kisebb érdeklődésre tesz szert. Nehéz jó 

időpontot találni. Évek óta más fontos versenyek is vannak az országban és a városban 

is legalább két másik rendezvény vonja el az érdeklődők figyelmét.  

Az utóbbi felsorolásnál már vegyesen soroltam a klub által támogatott és nem 

támogatott részvételű versenyeket, de a lényeg, hogy 1-2 kivétellel a Teknőc Futó Club 

színeiben versenyeztek tagjaink. 

A versenyeken való részvétel mellett teljesítettük a 2018. évre vállalt egyéb 

feladatainkat. Ilyenek voltak a versenyszervezésben való részvételek és aktív teljesítés, 

mint pl. Triatlon, Hegyi Félmaraton, Futónapok, Kondi napok, Mikulásfutás, Ifjúsági 

versenyek lebonyolítása, stb. 

A klub életének fontos része, hogy milyen anyagi forrásokkal rendelkezünk. A 2018. év 

pénzügyi alakulásáról, mint az elmúlt évekről szabályos pénzügyi beszámoló készül, 

melyet felteszünk a honlapunkra és a facebookon létrehozott zártkörű Ózdi Teknőc Futó 

Club csoport oldalára.  

A klub könyvelését Fazekasné Szabján Erika végzi. A klub munkájáról és pénzügyi 

helyzetéről a 2019. február 08-án tartott Közgyűlésen történt, az általam készített és 

előadott beszámoló, hasonlóan az eddigi évekhez.  

A Közgyűlésről jegyzőkönyv és jelenléti ív készült. Részletek abban megtekinthetők. 

25. éves fennállása alatt klubunk országosan ismert lett, versenyeinkről igen elismerően 

nyilatkoznak neves résztvevők, sportvezetők, s a sportmédia is. A klub tagjai sok 

versenyen vesznek részt országszerte. Korábban is voltak említésre méltó eredmények, 

de az utóbbi évek, így a 2018-as év is sikeresnek mondható az elért helyezések és az 

elvégzett munka tekintetében.  

2019-ben is hasonló feladatokat tűztünk ki a klub tagjai és vezetése számára, melyet 

remélem, ebben évben is sikerül teljesítenünk.  

2019-ben a klub megalakulásának 25. évfordulóját, 2020-ban a 25. jubileumi Hegyi 

Futóversenyünket szeretnénk sikeresen megrendezni! 

 

Ózd, 2019. 05. 24. 

 

  


